
Zápis z  jednání  Školské rady dne 6.5.2019 

Přítomny :  Mgr. Šárka Molíková 

                    Mgr. Dáša Murycová 

                    Mgr. Veronika Durasová 

Host :         Mgr. Jana Ošeldová 

 

Program jednání : 

1. Přivítání členů Rady, hosta. 

2. Ředitelka školy Mgr. Jana Ošeldová  - Seznámení s akcemi školy ve školním roce 2018-19 a 

2019-20 - Rodinný pětiboj, besídky s rodiči, Ursus, ABAKU a další akce . 

Seznámení s  podanými i probíhajícími projekty školy -   MAP II, škola v přírodě atd. 

3. Mgr. Dáša Murycová a Mgr. Jana Ošeldová – informace o  předběžném plánu oprav v budově 

školy během léta 2019 – oprava střešní krytiny, sociálních zařízení, dostavba hřiště 

4. Seznámení  s výsledky přijímacího řízení žáků 9.ročníku – vysoká úspěšnost. 

5. Spolupráce s organizacemi v obci – Knihovna a MŠ – na výborné úrovni 

                                                               SRPŠ – učitelé jsou ochotni pomáhat, ale mají sami  

                                                                            spoustu akcí, které si organizují, je vždy nabídnuto 

                                                                            SRPŠ, aby před každou třídní schůzkou seznámili 

                                                                            osobně rodiče s činností SRPŠ a jejich požadavky 

                                                                            a zajistili si takto širší základnu spolupracujících  

                                                                            rodičů, přesto vše leží na Janě  

                                                                            Škutové. Dle mínění Mgr. Molíkové nedostatečná  

                                                                            a laxní práce SRPŠ. 

 

Závěry jednání 

         -  škola bude nadále v rámci  možností zřizovatele  realizovat nezbytné opravy 

        -  vedení školy bude informovat ŠR o úspěšnosti jednotlivých organizovaných i 

probíhajících projektů 

         - zřizovatel byl seznámen s tím, že kvůli významnému poklesu žáků na škole došlo ke 

snížení povoleného limitu zaměstnanců placených státem. 

        - bylo by vhodné, aby se jednou ročně sešli zástupci všech organizací v obci a 

zkoordinovali obecní akce pro děti i dospělé občany Doubravy tak, aby mohly být pořádány 

společnými silami, nikoli každá organizace zvlášť svou soukromou akci.   

 

V Doubravě dne 6.5.2019 

               Vypracovala Mgr. Šárka Molíková 


